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Agenda	jaarvergadering	2016	
	

1. Opening	
2. Vaststellen	agenda	
3. Mededelingen	
4. Ingekomen	stukken	
5. Notulen	2015	
6. Gemeente	Heerenveen:	o.a.	

Onderhoud	groenvoorziening	in	de	dorpen;	
Situatie	dorpshuizen	in	de	gemeente;	
Fietsverkeer	door	de	dorpen.	
Schoolgebouw	
Buurtwhatsappgroepen	
AZC	
Meitinker	
	

7. Wvttk	
8. Rondvraag	1e	ronde	

Pauze	(20	minuten)	
1. Jaarverslagen	

Pl.	Belang,	Dorpsarchief,	Wêz	Warber,	SVHN,	De	Brêge,	Dorpshulp		
2. Dorpsjeugd	/	jeugdhonk		
3. AED-perikelen		
4. Winkel	van	Sinkel		
5. Geluidswal	langs	A32		
6. Situatie	aanleiding	sluiten	It	Fiifde	Sté		
7. Toekomst	gebouw	It	Fiifde	Sté		
8. Bestuurszaken	

Ledenbestand		
Bestuursleden		
Jellie	Silvius	aftredend	en	niet	herkiesbaar	
Dirk	Jonkman	aftredend	en	herkiesbaar	
Verslagen	kascommissies	en	benoeming	nieuwe	leden	
SVHN:	Neleke	Huizinga	en	Hans	Aupers	(aftr.)	Nieuw	lid	vanuit	PB:	Anne	Vlieg	
PBHN:	Edzer	van	der	Veen	en	Tjeerd	Bolhuis(aftr.)	

9. Voorstel	CARS:	Te	verdelen	rentebedrag	over	2015:	€	72,85		
Commissieleden:	Jappie	van	Hes	(aftr.)	en	Pieter	Stoter.	

10. Situatie	oud-papier,	beheer	opbrengst	
11. Rondvraag	2e	ronde	
12. Sluiting	

	
*)	CARS	2015	Vogelwacht:	materiaal	nieuwe	nestkasten;	
Sv	SIM:	aanschaf	korfbalpalen	en	voetplaten;	
Biljartvereniging:	medefinanciering	biljarttoernooi.	 	
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Notulen	jaarvergadering	2015	
	
Vereniging	voor	Plaatselijk	Belang	voor	Nieuwebrug	en	Haskerdijken	
Donderdag	23	april	2015,	20.00	uur	
Dorpshuis	“It	Deelshûs”	Tolvepaed	2,	8468	BJ	Haskerdijken	
	
Aanwezig:	Berend	Mulder,	Dirk	Jonkman,	Hans	Aupers	,Jellie	Silvius,	Marc	Jense,	Hans	broekhuizen,	
Hendrik	Kromkamp,	Dick	Kleinhesselink	(participatieraad),	Cobie	Aandewiel	(pb	Bontebok),	Jaap	van	
Veen	(VVD),	Poppe	Hooysma	(FNP)	en	leden	volgens	de	aftekenlijst.	
Afwezig	met	kennisgeving:	Beeuw	Ykema,	Sieger	Mulder,	Hendrik	Bijlsma	en	Gerhard	Heino	
	
	
Opening:	Voorzitter	Berend	Mulder	heet	speciaal	Marc	Jense,	Hans	Broekhuizen	en	Hendrik	
Kromkamp	welkom.	
	
Mededelingen:	We	hebben	een	heel	actief	jaar	gehad	met	windmolenperikelen,	de	(hang)	jeugd,	het	
fietspad	,de	winkel	van	Sinkel.		
	
Ingekomen	stukken.	Vrijwel	alle	correspondentie	gaat	via	de	mail.	Slechts	officiële	stukken	gaan	per	
post.	Ditmaal	geen	stukken	die	ter	vergadering	dienen	te	worden	besproken.	
	
Notulen	2014.	Iedereen	heeft	ze	kunnen	lezen	of	aanvragen	.	Dit	heeft	één	iemand	gedaan.	Er	zijn	
geen	op-	en/of	aanmerkingen.	
	
Gemeente	Heerenveen:			
Het	woord	aan	Hans	Broekhuizen.	Hans	wil	graag	via	de	overhead	projector	foto’s	laten	zien	van	het	
bestaande	fietspad	en	tekeningen	van	hoe	de	nieuwe	situatie	zal	zijn.	Alleen	laat	de	apparatuur	ons	
in	de	steek.		Hij		zal	er	voor	zorgen	dat	alle	foto’s	op	de	website	komen.	Vragen	graag	na	de	tijd	,	
want	ik	moet	nu	vertellen	hoe	de	plaatjes	eruit	zien	en	dat	kost	wat	extra	aandacht.	Vorig	jaar	
kwamen	er	kritische	vragen	over	het	fietspad.	We	hebben	dit	besproken	en	samen	met	de	voorzitter	
zijn	we	op	3	dec.	2014	jaar	alle	fietspaden	bij	langs	gefietst.		
We	hebben	een	aantal	punten	op	een	rij	gezet.	We	weten	wat	de	wensen	zijn,	maar	dat	gaat	
voorlopig	niet	gebeuren.	We	proberen	met	de	middelen	die	we	hebben	het	meest	haalbare	te	
realiseren.		
Het	eerste	probleem	is	dat	de	jongeren	vanaf	het	viaduct	links	gaan	fietsen.	We	gaan	het	zo	
onaantrekkelijk	mogelijk	maken	om	aan	de	verkeerde	kant	te	fietsen.			
Tweede	probleem	is	de	oversteek	bij	begin	Nieuwebrug:	Moet	je	oversteken?	Fiets	je	door	over	de	
weg?	Ik	wil	graag	van	de	bewoners	jullie	mening.	Het	is	verkeerskundig	een	30	km.	Zone.	Vanuit	de	
gemeente	gaan	we	twee	scenario’s	uitwerken,	waarna	PB	een	enquête	houdt	welke	optie	men	het	
beste	vind	voor	het	fietsverkeer.	Daarna	gaan	wij	dit	verwerken.	Moet	iedereen	de	weg	op	of	zorgen	
we	voor	een	goede	oversteek.		
Derde	probleem	is	de	kruising	bij	het	dorpshuis.	Het	moet	duidelijker	worden	waar	bv.	bromfietsers	
heen	moeten.	Er	kan	belijning	aangebracht	worden	om	iedereen	aan	de	rechterkant	te	houden.	
Mensen	gaan	dan	achterelkaar	fietsen	bij	tegen	liggers	door	optische	verdeling.	
Dhr.	M.	Boersma:	Vanaf	Akkrum	is	er	gewoon	een	fietspad.	Alleen	op	dit	stuk	gaan	jullie	alles	weer	
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uit	elkaar	trekken.	Ik	zou	het	liefst	zien	dat	het	overal	in	2	richtingen	bruikbaar	is.	Hans	Broekhuizen:	
deze	oplossing	is	te	duur.	MB:	zoek	een	ander	potje.	HB:	Er	zijn	geen	potjes.		
Berend	Mulder:	Deze	vraag	hebben	wij	al	bij	de	gemeente	neergelegd.	We	hebben	de	geschiedenis	
nagekeken.	Het	blijkt	dat	het	van	oorsprong	gewoon	een	voetpad	is.	Ondanks	het	feit	dat	er	geen	
geld	is	moet	er	wel	onderhoud	gepleegd	worden.		
HB:	Hoofdpunt	is	de	veiligheid.		
Dhr.	Van	der	Woude	wacht	nog	steeds	op	de	eerste	bekeuring	en	fietst	daar	altijd.	Ik	fiets	niet	op	de	
grote	weg.	Ik	wil	mijn	hele	leven	niet	in	de	goot	liggen	en	nu	ook	niet.	Ik	betaal	de	boete	niet.		
Dhr.	T.	Bolhuis:	Bij	de	Blinde	(oude	stomerijpand)	langs	is	geen	fietspad	of	fietsstrook	.	Dit	is	
gevaarlijk	voor	de	fietsers.	De	jeugd	kan	beter	50	mtr.	doorfietsen	en	door	de	woonwijk	gaan.	Dat	
doen	ze	niet.	We	kunnen	beter	een	fietsverbod	maken	dan	een	duur	fietspad	aan	te	leggen.		
Mevr.	F.	Visser:	Er	staat	wel	een	bord	maar	er	fietst	niemand	langs	omdat	ze	aan	de	andere	kant	
fietsen	en	pas	verderop	oversteken.	Antwoord:	We	zullen	naar	het	bord	kijken.	Het	is	ook	op	de	
foto’s	die	op	de	website	komen	duidelijk	zichtbaar.		
Berend	Mulder:	Brommers	en	scooters	op	de	weg.	Fietsers	op	het	fietspad.		
Marc	Jense:	Er	zijn	twee	situatieschetsen,	waaruit	gekozen	kan	worden.	Er	zijn	al	foto’s	op	de	site	
gezet	.	In	de	pauze	kan	iedereen	die	wil	even	kijken.		
Dhr.	J.	Van	Hes:Over	de	verkeerssituatie	op	de	Leeuwarderstraatweg:	Alles	heeft	voorrang	behalve	1	
of	2	straten.	Maak	alles	voorrang	of	andersom.	Antwoord:	De	meeste	straten	zijn	uitritten.		
Mevr.	N.Huizinga:	Het	is	veranderd	toen	het	60	km.-weg	werd.	Toen	werd	een	gedeelte	ineens	een	
voorrangsweg.	Antwoord:	Er	moet	duidelijkheid	komen	en	dat	zal	de	verkeersdeskundige	bekijken.	
We	sluiten	dit	gedeelte	verkeer	af.	
	
Onderhoud	groenvoorziening	in	de	dorpen;		
Marc	Jense:	u	heeft	het	allemaal	kunnen	zien.	De	randen	rond	de	school	en	de	kap	van	de	bomen	
o.a.	langs	de	Leeuwarderstraatweg.	Er	komen	16	nieuwe	lindes	in	het	najaar.	
Mevr.	S.	Hoekstra:	Oh	dus	er	komen	wel	nieuwe	bomen?		
Berend	Mulder:	Tijdens	de	wijkschouw	hebben	we	veel	zieke	bomen	gezien.	Er	is	iets	meer	gekapt,	
maar	er	is	ons	meteen	herplanting	toegezegd.		
Dhr.	A.	Vlieg:	als	er	bomen	staan	op	de	Leeuwarderstraatweg,	wordt	de	snelheid	minder.	Het	is	nu	
optisch	een	landingsbaan.	Antwoord:	Als	we	het	fietspad	willen	verbreden	moeten	er	geen	nieuwe	
bomen	staan.	Anders	staan	die	weer	in	de	weg.	Een	boom	moet	eerst	rust	om	goed	te	groeien.	We	
wachten	dus	eerst	de	uitkomst	van	het	fietspad	af	en	dan	plannen	we	de	bomen.		
Mevr.	Hoekstra:	kunnen	we	het	stukje	bij	Kostverloren	ook	aanpassen.	De	berm	is	heel	slecht.	Er	
rijden	ook	auto’s	door	de	berm.	Antwoord:	Het	zand	wat	hier	wegkomt	wordt	hergebruikt	om	de	
berm	te	verstevigen.	We	gaan	hier	over	in	overleg.		
Marc	Jense	:het	pontje	(bij	de	Deelen)	gaat	weer	varen.	Tussen	nu	en	14	dagen	wordt	er	gebaggerd	
zodat	het	vrachtschip	geen	last	heeft	van	de	kabel.	De	hele	hooivaart	wordt	na	de	zomer	gebaggerd.		
	
De	ligplaatsen	bij	het	kanaal	worden	bekeken	.	Wie	maken	hier	gebruik	van,hoe	het	zit	met	
betalingen.	We	beginnen	in	Akkrum.	Iedereen	betaalt	wat	anders.	Trekken	we	dit	gelijk?	Zorgen	we	
met	opbrengsten	voor	betere	oevers.	Gemeente	kan	niet	concurreren	met	ligplaatsen	bij	bedrijven.	
Het	is	niet	overal	hetzelfde	.		
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Ook	voor	grond	bij	particuliere	huizen	is	dit	een	punt	van	aandacht.	Bijvoorbeeld	in	het	Hellingpad	is	
geen	duidelijkheid	over	het	in	gebruik	nemen	van	de	gemeentestrook.	Ook	hier	worden	te	zijner	tijd	
weer	duidelijke	erfscheidingen	afgestemd.		
Dhr.	Bolhuis:	Over	de	ligplaatsen:	geeft	de	gemeente	ook	iets	aan	de	Marrekrite?	Want	jullie	zijn	nu	
watersportgemeente.	Antwoord:	Ja.		
Dhr.	Boersma:	De	kapelle	is	een	monument.	Stichting	Fryske	Tsjerken	probeert	de	kerk	te	behouden	
door	dingen	te	organiseren.	Kan	de	gemeente	ook	zorgen	voor	extra	parkeerplaatsen?	
Berend	Mulder:	We	hebben	hier	bij	de	wijkschouw	naar	gekeken.	De	gemeente	wil	het	aangezicht	
van	dit	mooie	historische	laantje	bewaren	en	niet	volzetten	met	parkeerplekken.	Bij	Berend	Mulder	
parkeren	mag	in	overleg.	We	zoeken	naar	een	oplossing	bij	Berend	in	het	land.	Marc	Jense:	Het	is	
zo’n	mooi	plekje,	maar	laat	iedereen	wat	verder	lopen	om	dit	mooie	plekje	te	bewaren.		
Mevr.	Hoekstra:	Er	ligt	heel	veel	zwerfvuil.	Wordt	er	iets	mee	gedaan?	Er	zijn	dorsgenoten	die	wel	
wat	oppakken.	Antwoord:	De	gemeente	doet	hier	steeds	minder	aan	omdat	we	meer	met	
groenvoorziening	doen	.Particuliere	acties	zullen	wij	ondersteunen	met	ter	beschikking	stellen	van	
bv.	een	prikstok.	Hierbij	roep	ik	dorpsbewoners	op	de	boel	schoon	te	houden	en	samen	op	te	
ruimen.		
	
Dhr.	Van	der	Woude:	Iedereen	is	tegen	windmolens.	We	hebben	de	vuilstort.	Kan	daar	geen	zonne-
energiepark	komen.	We	hebben	mensen	genoeg	in	het	dorp	die	hier	voor	kunnen	zorgen.	Ik	ben	te	
oud	om	een	clubje	op	te	richten	maar	ik	stel	alvast	een	paar	honderd	euro	beschikbaar.	Marc	Jense:	
Collega	Siebenga	is	al	druk	bezig	zich	te	oriënteren	op	zonne-energie.	Iemand	die	zonnepanelen	
verkoopt	wil	wel	helpen	om	grond	gebruiksklaar	te	maken.		
Hans	Broekhuizen:	een	dorpscoöperatie	kan	ook	contact	zoeken	met	een	ondernemer.		
Berend	Mulder:	Akkrum-Nes	wil	zelf	het	geld	van	de	opbrengst	houden	dus	samenwerking	heeft	geen	
zin.	Misschien	op	het	dak	van	het	dorpshuis?	
	
Situatie	dorpshuizen	in	de	gemeente;		
In	sommige	gevallen	kan	de	pot	van	het	Mienskipfonds	meteen	door	naar	de	gemeente	voor	ozb.	Het	
eerste	jaar	was	er	een	overbrugging	d.m.v.	kwijtschelding.	Dit	jaar	wordt	het	een	probleem.	Er	is	
financieel	geen	oplossing	voor.	Je	kan	de	politiek	benaderen	maar	er	is	gewoon	geen	geld.	Mevr.	
Hoekstra:	Het	is	toch	een	rare	situatie.	Het	is	toch	te	gemakkelijk	om	te	zeggen	er	is	geen	budget.		
Hans	Broekhuizen:	Ja	mooier	kan	ik	het	niet	maken.	Er	is	geen	geld.		
Berend	Mulder:	Bij	Skarsterlân	mochten	we	de	ozb	gebruiken	voor	onderhoud.	Het	geld	vloeide	dan	
terug.		
Dhr.	Bolhuis:	Laat	dorpshuizen	betalen	naar	aantal	inwoners	en	niet	naar	oppervlakte.	Wij	moeten	
per	inwoner	veel	meer	betalen.		
Dhr.	Van	Hes:	Er	zijn	veel	vrijwilligers	het	geeft	een	vervelend	gevoel	als	je	werkt	als	vrijwilliger	voor	
de	gemeentebelasting.	Ik	wil	wel	werken	maar	voor	het	dorpshuis	en	niet	voor	de	gemeente.		
Berend	Mulder:	Wij	blijven	overleggen	met	de	gemeente	voor	een	oplossing.	Bv.	schooljeugd	hier	
laten	gymmen.		
Hans	Broekhuizen:	Jullie	zijn	niet	de	enige.	Steek	je	licht	eens	op	in	bv.	Bontebok.		
Dhr.	S.	Hooisma:	Wij	moeten	ook	nog	voor	iedere	activiteit	een	vergunning	aanvragen.	Dat	kost	ook	
veel	geld	en	na	24	uur	mogen	we	geen	drank	meer	schenken.	In	Súd-West	Fryslân	staan	al	24	
evenementen	in	één	keer	gepland.	Dan	kun	je	daarna	een	logboek	invullen.		
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Mevr.	P.	Tjassing:	Gemeente	Heerenveen	heeft	gebrek	aan	visie.	Met	de	participatiewet	was	al	
bekend	dat	de	dorpshuizen	veel	op	moeten	vangen.	Maar	nu	hebben	we	ook	nog	minder	budget.	Het	
wordt	onmogelijk	gemaakt	terwijl	we	toch	aan	participatie	moeten	doen.		
Berend	Mulder:	We	draaien	altijd	op	vrijwilligers	en	we	laten	ons	het	dorpshuis	niet	afpakken.	We	
zullen	moeten	overleggen	met	andere	dorpshuizen	die	met	hetzelfde	zitten.	Ik	kan	de	gemeente	wel	
toezeggen	dat	wij	ons	hier	hard	voor	gaan	maken.		
Dhr.	T.	Bolhuis:	Jullie	zijn	toch	ook	b	en	w.?		
Hans	Broekhuizen:	Het	kan	alleen	als	wij	toestemming	krijgen	van	de	raad.		
	
Dhr.	N	Veldman	heeft	het	zicht	op	de	brug.	Er	is	altijd	wat.	De	gemeente	krijgt	het	niet	voor	elkaar	
die	brug	goed	te	laten	werken.	De	brugwachter	is	van	de	provincie.	De	brug	is	niet	van	de	gemeente	
dus	niet	ons	probleem,	aldus	de	gemeente.	Berend	geeft	aan	dat	de	brug	niet	van	de	provincie	is	
maar	van	Rijkswaterstaat.	Zij	willen	de	brug	kwijt.	Maar	Berend	heeft	de	gemeente	gewaarschuwd:	
neem	de	brug	niet	over	of	je	moet	snel	geld	kwijt	willen.	Heymans	wil	de	brug	ook	kwijt,	want	die	
betalen	de	brugwachter.	Hans	Broekhuizen	weet	er	niets	van	dat	ze	de	brug	aan	de	gemeente	
aanbieden:	“We	zitten	er	ook	niet	op	te	wachten.”		
Berend	Mulder:	Neem	de	brug	niet	over	ook	al	bieden	ze	een	miljoen.	Als	niemand	meer	iets	heeft	
voor	de	rondvraag	dan	sluiten	we	dit	af.		
Dhr.	Van	Hes:	De	bal	wordt	steeds	heen	en	weer	geschopt	van	Rijkswaterstaat	naar	de	gemeente	en	
die	weet	van	niets.	Bij	wie	moeten	we	nu	zijn	.	We	krijgen	iedere	keer	hetzelfde	antwoord:	We	zullen	
er	wel	even	naar	zien,	en	ach,	we	zien	wel	,maar	straks	staat	er	een	ambu	en	gaat	het	mis.	Ik	wil	nu	
van	de	wethouder	een	concreet	antwoord.		
Antwoord:	De	gemeente	heeft	al	contact	met	Rijkswaterstaat	gehad	zij	zijn	de	enige	
verantwoordelijke.	Wij	hebben	als	gemeente	hier	niks	mee	te	maken.		
Mevr.	K.	de	Groot:	Kan	de	gemeente	geen	eisen	stellen	bij	Rijkswaterstaat	want	de	gemeente	is	wel	
verantwoordelijk	voor	de	veiligheid	van	de	bewoners.		
Antwoord:	Daarom	zit	er	een	brugwachter.		
	
Hans	Broekhuizen:	Vanuit	de	gemeente	krijgt	een	bestuurslid	dat	weggaat	2	kaarten	voor	het	
posthuis.	Berend	zorgt	dat	Gerhard	dit	krijgt.		
Berend	Mulder:	Voor	de	pauze	wil	ik	nog	een	ding	zeggen:	bestuurleden!	Denk	daar	in	de	pauze	maar	
even	over	na.	

	
Pauze	(20	minuten)	
	
Jaarverslagen	
Pl.	Belang	/	SVHN	/	Dorpsarchief	/	Wêz	Warber	/	De	Brêge	/	Dorpshulp		Dirk	verteld	iets	over	de	
jaarverslagen.	We	hebben	vorig	jaar	al	aangekondigd	meer	gebruik	te	maken	van	de	website.	Omdat	
het	nog	niet	helemaal	van	de	grond	kwam	hebben	we	toch	alle	verslagen	in	een	boekje	gedrukt.	We	
hebben	nu	een	hoop	bespaard	en	optimaal	gebruik	gemaakt	van	de	website.	De	verslagen	spreken	
voor	zich.	We	zullen	met	de	secr.	van	de	verschillende	verenigen	overleggen	dat	ze	alles	onder	hun	
eigen	kopje	op	de	website	kunnen	zetten.	Omdat	de	financiële	verslagen	niet	de	hele	wereld	over	
hoeven	hebben	we	die	even	op	tafel	gelegd.	
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Bestuurszaken	:	
Gerhard		heeft	ondertussen	een	eigen	zaak	en	3	partime	banen.	Hij	kan	het	bestuurswerk	erbij	niet	
meer	opbrengen.	Hij	heeft	geprobeerd	bij	de	vergadering	te	zijn	maar	dat	is	dus	niet	gelukt.	We	
hebben	nog	een	presentje	voor	hem	en	geven	dat	samen	met	de	bonnen	van	de	gemeente.		
Het	bestuur	bestaat	nu	uit	4	personen	en	willen	naar	7	bestuursleden.	Gerrie	Bergsma,	Anne	Vlieg	en	
Siepie	Hoekstra.stellen	zich	beschikbaar.	Super	..welkom	
	
Ledenbestand.		
We	hebben	het	leden	bestand	opgeschoond.	We	kregen	kritiek	en	zijn	er	goed	mee	aan	de	gang	
geweest.	We	hebben	er	nieuwe	leden	bij	gekregen.	We	hebben	leden	die	nog	niet	betaald	hebben	
aangeschreven.	Na	3	herinneringen	hebben	we	besloten	er	een	streep	onder	te	zetten.	We	hebben	
ook	geen	contracten	laten	tekenen.	Leden	werving	is	een	mooi	idee	maar	hoe	pak	je	dit	aan.	Daarom	
wilden	we	eerst	de	lijst	up-to-date	hebben.	Nu	weten	we	wie	wel,	en	nog	niet	lid	is.	Als	er	mensen	
zijn	die	ons	willen	helpen	dan	graag.	Neleke	wil	graag	helpen	maar	wil	van	ons	dan	wel	een	signaal	
hebben.	Nu	de	lijst	goed	is	kunnen	we	hier	mee	aan	de	slag.	We	hebben	ongeveer	140	leden.		
	
Verslagen	kascommissies	en	benoeming	nieuwe	leden	
SVHN:	Greet	Bakker		(aftredend)en	bestuurslid	PBHN	Hans	Aupers.		
GreetBakker:	Bij	Theo	Drost	ziet	alles	er	piekfijn	uit!	
PBHN:	Gerrie	Bergsma	(aftr.)	en	Tjeerd	Bolhuis.		
Gerrie	Bergsma:	Wij	zijn	bij	Sake	geweest	en	alle	clubs	die	daar	bij	horen.	We	hebben	alles	
nagerekend	.	En	verlenen	als	kas	commissie	decharge.		
Dhr.	Bolhuis:	Sake	heeft	nog	jaren	de	financiën	gedaan	terwijl	hij	niet	in	het	bestuur	zit.	Nu	jullie	
nieuwe	bestuursleden	hebben	kunnen	jullie	dit	misschien	intern	oplossen.	Complimenten	voor	Sake.		
Berend	Mulder:	dat	gaan	we	zeker	doen.		
	
Neleke	Huizinga	vervangt	Greet	Bakker,	Hedzer	van	der	Veen	vervangt	Gerrie	Bergsma	volgend	jaar	
bij	de	volgende	rondes	kascontroles.	We	hebben	een	attentie	voor	Theo	en	Sake.	Theo	doet	het	al	
heel	lang	en	het	klopt	altijd	perfect.	Dit	zijn	van	die	kleine	dingen	die	het	vrijwilligerswerk	leuk	
maken.	
	
AED.		
We	moesten	zorgen	dat	de	AED	beschermd	in	een	kast	hangt.	Met	dank	aan	Marinus	Boersma	voor	
de	mooie	kast	met	een	mooi	kleurtje.	We	hebben	nog	10	cursus	plaatsen	maar	willen	eerst	
inventariseren	wie	al	een	diploma	hebben	en	wie	er	verder	beschikbaar	is.	Je	kan	het	nu	ook	melden.	
We	zullen	eveneens	een	oproep	in	de	dorpskrant	doen.		
Siepie	Hoekstra:	Het	apparaat	redt	zichzelf.	Iedereen	die	het	een	keer	geleerd	heeft	redt	zich	er	wel	
mee	.		
Marinus	Boersma:	Ik	heb	de	kast	gemaakt,	Sake	heeft	hem	opgehangen,	Nico	Zwart	heeft	hem	
geverfd,	de	gemeente	heeft	het	stoepje	eronder	gelegd	maar	wanneer	komt	het	ding	erin?		
Bestuur:	We	willen	de	jeugd	erbij	betrekken	om	vernielingen	te	voorkomen.	Ook	school	zal	erbij	
betrokken	moeten	worden.	Anders	zou	het	nu	ook	wel	na	de	vergadering	kunnen.	We	stellen	voor	
om	9	mei	met	de	rommelmarkt	het	te	introduceren.	Dan	hebben	we	nog	even	tijd	om	te	flyeren.	We	
hebben	er	over	gedacht	om	hem	te	beveiligen	maar	dat	is	te	lastig.	Het	is	door	ons	allen	betaald	en	
de	zorg	ligt	ook	bij	ons	allen.		
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Het	heeft	de	voorkeur	van	PB,	dat	er	nog	één	of	twee	AED’s	bij	komen:	De	locaties	De	Lier	en	De	
hooibrug	worden	genoemd.	
Onderhoud	zal	jaarlijks	ongeveer	€	150	kosten.		
Anne	Vlieg:	Kan	er	eventueel	een	sponsor	worden	gevonden?	
Jappie	van	Hes:	We	betalen	ook	aan	de	verenigingen	dus	het	is	links	of	rechtsom.	Je	kan	ook	een	
euro	bij	de	contributie	op	want	je	betaald	het	ook	als	je	bij	een	vereniging	zit.	
	
Website		
Wiljan	van	de	Meulen	is	er	helaas	niet	maar	hij	heeft	zich	gigantisch	ingezet	voor	de	website.	Alles	
wat	er	gebeurt	kan	op	de	site	zodat	het	een	goede	actieve	site	wordt.	Het	zou	al	jaren	en	we	hebben	
het	vaak	onder	de	aandacht	gebracht.	Ook	PB	gaat	de	boel	corrigeren.	We	kunnen	clubs	ook	helpen.	
Als	we	e-mail	adressen	hebben	kunnen	we	uitnodigingen	per	mail	sturen.	Dan	hoeven	we	alleen	de	
mensen	zonder	computer	nog	bericht	op	een	papiertje	te	geven	Dit	scheelt	tijd	en	geld	.Adressen	
worden	niet	voor	spam	gebruikt	maar	alleen	voor	aankondigingen	en	meldingen.	We	willen	de	
dorpskrant	ook	maximaal	gebruiken.	Want	niet	iedereen	zit	met	de	neus	in	de	computer.		
Neleke	Huizinga:	Kan	iedere	vereniging	zelf	dingen	op	de	site	zetten?	Nee,	dit	wórdt	gedaan.	Insturen	
gaat	via	Wiljan.	Het	zou	mooi	zijn	als	Wiljan	assistentie	krijgt	want	hij	is	voor	zijn	werk	vaak	afwezig.	
Marc	Veenstra	meldt	zich	spontaan	aan!	
	
Voorstel	CARS:	Te	verdelen	bedrag:	€	116,47	*)	
Aanvragers:	
Vogelwacht:	materiaal	nieuwe	nestkasten;	
Sv	SIM:	aanschaf	korfbalpalen	en	voetplaten;	
Biljartvereniging:	medefinanciering	biljarttoernooi	van	.		
Jappie	van	Hes	en	Jappie	Zwart:	€	30	voor	vogelwacht,	€40	voor	biljartvereniging	en	€	40	voor	sim.	
Meer	is	er	niet	te	verdelen.	Iedereen	akkoord.	Pieter	Stoter	gaat	Jappie	Zwart	vervangen	in	de	Cars	
commissie	maar	zit	bij	de	vogelwacht	(belanghebbende).	Piet	Haarsma	heeft	zich	ook	aangemeld	en	
zit	nergens	bij.	We	willen	stemmen.	Dat	kan	volgens	Neleke	alleen	schriftelijk.	We	wijzen	Pieter	
Stoter	aan	als	vervanging	voor	Jappie	Zwart.	
	
Rondvraag	2e	ronde.		
Neleke	Huizinga:	Je	zou	nog	terug	komen	op	de	zonneweide.	We	hebben	contact	gehad	met	Akkrum	
maar	moeten	dan	zelf	iets	organiseren	om	er	zelf	beter	van	te	worden.	Dit	opzetten	is	heel	veel	werk	
er	moet	een	coöperatie	opgezet	worden.	Wie	ziet	dit	zitten?	Neleke	wel.	We	moeten	dit	breder	
onderzoeken.		
	
Berend	Mulder	legt	uit	over	ondernemersvereniging.	Ondernemers	betalen	4%	ozb	voor	activiteiten	
en	festiviteiten	en	algemene	zaken	aan	de	ondernemersvereniging	die	dit	dan	organiseert.	Maar	we	
hebben	geen	ondernemers	vereniging.	We	moeten	nu	wel	heel	veel	clubjes	oprichten.	
	
Piet	Haarsma:	De	nieuwe	leden	moeten	officieel	voorgedragen	worden	en	goedgekeurd	.	Ze	gaan	om	
en	om	staan	en	krijgen	applaus	als	goedkeuring.		
	
Dirk	Jonkman	vertelt	dat	Dirk	Zeinstra	land	huurde	van	de	gemeente	waarvan	de	huur	is	opgezegd.	
Misschien	is	dit	een	mooie	plek	voor	een	zonneweide.	(land	vol	zonnecollectoren)		
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Siepie	Hoekstra:	Het	schittert	daar	wel.	We	gaan	er	nu	inhoudelijk	niet	verder	op	in.	We	peilen	in	het	
dorp	en	proberen	dan	een	commissie	in	het	leven	te	roepen.		
Nico	Veldman:	Stroom	is	niet	duur.	De	prijs	is	wel	duur	omdat	er	van	allerlei	kosten	bijkomen.	
Hoeveel	verdient	een	eigen	coöperatie?	
	
	Jellie	Silvius	vertelt	over	de	“hang”jeugd.	Deze	hebben	onderdak	gekregen	in	de	boerderij	waar	ze	
een	eigen	ruimte	hebben	met	een	pooltafel	en	een	dartbord.	Hans	en	Jellie	zijn	de	tussenpersonen	
voor	overleg	met	3	benoemde	vertegenwoordigers	van	de	jongeren.	Berend	geeft	aan,	dat,		wanneer	
er	nog	steeds	klachten	zijn	mensen	dit	moeten	melden.	
	
Sluiting	22	:40	
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Jaarverslagen	

Vereniging	voor	Plaatselijk	Belang	voor	Nieuwebrug	en	Haskerdijken	
	
In	een	kort	overzicht	nemen	we	een	aantal	zaken	op	in	het	jaarverslag	van	2015-2016.	De	meeste	
dingen	zijn	in	het	afgelopen	jaar	eveneens	gepubliceerd	in	de	dorpskrant,	wat	er	toe	leidt	dat	de	
onderwerpen	erg	beknopt	zullen	worden	genoemd.	
	
	

AED	
Er	is	in	de	loop	van	2014	een	AED	aangeschaft.	
Dit	apparaat	is	voor	iedereen	beschikbaar	in	
de	kast	die	buiten	aan	de	gevel	van	het	
dorpshuis	hangt.	Inmiddels	is	er	een	
onderhoudscontract	afgesloten	en	wordt	
geprobeerd	een	tweede	en	mogelijk	derde	
apparaat	in	de	dorpen	ter	beschikking	te	
krijgen.	
	

Website	
De	plannen	betreffende	de	website	zijn	niet	
geheel	volgens	verwachting	en	planning	
gegaan.	Wel	is	er	meer	en	vaker	informatie	via	
de	site	gepubliceerd,	maar	de	wens	om	meer	
info	aan	te	kondigen	via	e-mail	is	nog	niet	van	
de	grond	gekomen.	Van	een	redelijk	aantal	
leden	kregen	we	toestemming	om	e-mail	te	
gebruiken,	doch	het	overgrote	deel	van	ons	
ledenbestand	heeft	hierover	geen	uitsluitsel	
gegeven.	
Het	is	de	bedoeling	dat	de	site	meer	en	meer	
een	informatiebron	voor	alle	dorpsgenoten	
gaat	worden	met	mededelingen	op	allerlei	
gebied.	Ook	Plaatselijk	Belang	wil	die	kant	op.	
	

Onderhoud	Dodobos	
Er	zijn	in	het	afgelopen	jaar	meermalen	
reacties	van	wandelaars	over	het	Dodobos	te	
horen	geweest	over	de	overwoekering	door	
bramenstruiken	en	het	natte	pad.	Tijdens	de	

NL-doet	dag	wordt	er	onderhoud	gepleegd,	
maar	door	het	jaar	heen	is	dit	niet	altijd	en	
regelmatig	het	geval	geweest.	We	streven	
naar	verbetering	en	zullen	hierover	in	overleg	
met	betrokken	partijen.	
	

Groenbeheer	van	Gemeente	
Heerenveen	
In	de	dorpen	zijn	nieuwe	bomen	geplant	langs	
de	Rijksstraatweg,	de	Leeuwarderstraatweg	
en	het	Konvintspaad.	Ook	is	er	in	de	
laatstgenoemde	straat	inmiddels	beplanting	
aangebracht	in	de	perken.	
	

Fietspad	
Afgelopen	winter	is	er	een	
fietsersoversteekplaats	gemaakt	bij	de	ingang	
van	Nieuwebrug.	Dat	dat	echter	nog	geen	
afdoende	oplossing	is	voor	het	al	jaren	
slepende	fietsprobleem	is	duidelijk.	Nog	altijd	
fietsen	er	fietsers	tegen	de	stroom	in.	Ook	is	
de	situatie	bij	Heerenveen	richting	Fedde	
Schurer	zorgelijk.	Veel	fietsers	nemen	de	
route	waar	ook	alle	auto	en	vracht	verkeer	
langs	gaat.	Het	oversteken	en	de	bewegingen	
van	fietspad	naar	rijbaan	zijn	vaak	erg	
verrassend	en	zelfs	gevaarlijk.	Ook	daar	is	een	
goede	geleiding	gewenst.	Het	houdt	onze	
aandacht.	
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Winkel	van	Sinkel	
In	het	afgelopen	jaar	is	de	Winkel	van	Sinkel	
een	pilot	geweest	vanuit	Kensoor.	Een	
initiatief	om	een	soort	pleisterplaats	voor	
dorpsgenoten	te	zijn,	waar	ze	eens	een	kop	
koffie	of	thee	konden	drinken,	een	kleine	
boodschap	konden	doen	of	een	klusje	op	het	
prikbord	konden	melden.	De	aanloop	is	niet	
erg	groot	gebleken.	Sinds	begin	dit	jaar	is	de	
Winkel	van	Sinkel	er	weliswaar	nog	steeds,	
maar	lijkt	hij	niet	meer	dagelijks	geopend.	
	

It	Fiifde	Sté	
De	school	gaat	dicht!	Een	heldere	boodschap	
die	als	donderslag	in	het	dorp	landde.	Nog	één	
jaar.		
De	kinderen	van	groep	8	maken	hun	school	
hier	af	met	juf	Jitty.	Alle	andere	kinderen	
hebben	de	school	verlaten	en	elders	hun	
toevlucht	gezocht.	Een	aderlating	voor	onze	
dorpen.	Inhoudelijk	gaan	we	er	hier	niet	
verder	op	in.	Tijdens	de	vergadering	meer	
info.	
Wel	is	er	onze	zorg	voor	de	toekomst	van	het	
gebouw	en	haar	functie		in	Haskerdijken	en	
Nieuwebrug.	We	zullen	ons	moeten	beraden	
over	wat	de	mogelijkheden	zijn.	
	

Dorpshuis	
PBNH	trekt	zich	het	lot	van	onze	dorpen	aan.	
Zo	ook	de	situatie	van	ons	dorpshuis.	Dat	we	
allemaal	financieel	de	gevolgen	van	de	crisis	
hebben	kunnen	ondervinden	heeft	ook	het	
dorpshuis	niet	aan	die	ontwikkeling	kunnen	

ontsnappen.	We	zullen	als	dorpen	zorg	
moeten	dragen	voor	het	behoud	van	het	
dorpshuis.	Een	schoolsluiting	is	al	een	enorme	
dreun.	Laat	dit	niet	gebeuren	met	ons	
dorpshuis.	Van	de	zijde	van	het	
dorpshuisbestuur	zal	er	ook	de	nodige	
creativiteit	worden	gevraagd.		
Oproep	aan	jullie;	dorpsgenoten:	is	er	iets	te	
vieren	of	te	organiseren?	Denk	aan	It	
Deelshûs.	
	

Politie	en	gemeente	
Sinds	de	overgang	naar	Heerenveen	zijn	we	als	
bestuur	erg	goed	te	spreken	over	de	
contacten	met	de	verschillende	mensen	uit	de	
gemeente.	Er	wordt	goed	meegedacht	en	men	
is	bij	tijd	en	wijle	zeer	welwillend.	Echter:	geen	
geld	is	oorzaak,	dat	er	steeds	meer	taken	naar	
de	burgers	worden	geschoven.	Ondersteuning	
van	de	gemeente	is	dan	een	mogelijkheid.	
Dit	zal	de	komende	jaren	steeds	meer	vorm	
krijgen.	We	houden	een	vinger	aan	de	pols.	
	

Jeugdhonk	
De	problematiek	rondom	een	groep	jongeren	
in	de	dorpen	is	u	vast	niet	ontgaan.	We	
hebben	geprobeerd	hier	iets	aan	te	doen,	
maar	dat	heeft	nog	niet	geleid	tot	een	
afdoende	en	structurele	oplossing.	Gelukkig	is	
er	goed	contact	geweest	met	ouders.	We	
houden	ook	hier	de	aandacht	er	bij,	want	we	
zijn	er	nog	niet.	
	
Het	bestuur	

	

	
	

Financiële	overzichten	
Van	verschillende	organisaties	is	op	de	avond	van	de	vergadering	een	financieel	overzicht	in	te	zien.	
Dan	kunnen	daar	ook	vragen	over	worden	gesteld.	
	



Jaarvergadering	Plaatselijk	Belang	voor	Nieuwebrug	en	Haskerdijken	
21	april	2016	 Pagina	12	

SVHN		
Het	afgelopen	jaar	hebben	we	dankzij	een	aantal	verschillende	commissies,	weer	mooie	activiteiten	
kunnen	organiseren:	

• Kindercarnaval	
• Koningsdag	
• Rommelmarkt	
• Lady’s	Night	
• Dorpsfeest	
• Nacht	van	Haskerdijken	
• Tweedehands	botenaccessoiremarkt	
• Intocht	van	Sinterklaas	

Gelukkig	konden	de	activiteiten	zoals	kindercarnaval	en	de	intocht	van	Sinterklaas	doorgaan,	doordat	
er	weer	nieuwe	vrijwilligers	het	stokje	hebben	overgenomen	en	verder	zijn	gegaan	met	het	
organiseren	van	deze	activiteiten.	
Helaas	was	de	opkomst	bij	Nacht	van	Haskerdijken	minimaal.	Maar	de	waardering	niet	minder.	Wij	
vinden	het	prachtig	als	iemand	zich	wil	inzetten	of	met	goede	ideeën	komt	om	voor	het	dorp	iets	
moois	te	doen.	
	

Dorpsarchief	
Van	het	afgelopen	jaar	is	er	over	het	archief	niet	veel	te	melden.	Er	is	weer	enkele	malen	vergaderd.	
Wat	er	binnen	gekomen	is	aan	fotomateriaal	is	gekopieerd	een	gedigitaliseerd.	Er	is	een	SSD	harde	
schijf	aangeschaft	die	als	back-up	van	onze	bestanden	kan	dienen.	Af	en	toe	komen	er	vragen	van	
derden	om	informatie	en	hier	proberen	we	zo	goed	mogelijk	op	te	antwoorden.	Het	ligt	in	de	
bedoeling	dat	het	archief	in	de	nabije	toekomst	via	bijvoorbeeld	de	website	beter	benaderbaar	te	
maken.	Onze	commissie	is	uitgebreid	en	is	nu	als	volgt	samengesteld:	

Geert	Otter	(voorzitter),		Tjeerd	Bolhuis	(secretaris),	Henk	Hanema	(penningmeester),	Tine	Peetsma	
(contacten),	Jan	Rijkes	(digitaliseren)	en	Ruurd	Huizinga	(website).	

Het	financiële	verslag	geeft	u	een	overzicht	en	laat	tevens	zien	dat	de	creditkant	net	zoals	andere	
jaren,	de	debetkant	overheerst.		

	

Jaarverslag	Vrouwenvereniging	Wêz	Warber	2014/2015	
Vrouwenvereniging	Wêz	Warber	bestaat	al	55	jaar.	Dit	hebben	we	gevierd	op	20	januari	2016	in	de	
grote	beneden	zaal	van	het	Dorpshuis.	Ons	lid	Fim	Visser	kreeg	tijdens	deze	feestelijke	gebeurtenis	
de	titel	“Erelid”,	omdat	ze	al	50	jaar	lid	is	van	de	vereniging.		

We	hebben	nu	drie	ereleden:	Joukje	Bosma,	Baukje	Jongschaap	en	Fim	Visser	en	31	leden	(totaal	34	
leden).		De	vereniging	avonden	worden	om	de	viertien	dagen	in	de	bovenzaal	van	het	Dorpshuis	“it	
Deelshûs”	gehouden	en	ze	beginnen	om	19.30	uur	tot	21.30	uur.	De	contributie	bedraagt	€	4,-	per	
avond	en	men	kan	sparen	voor	het	jaarlijkse	reisje,	dit	is	ook	€	4,-	per	keer.	
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In	het	bestuur	zitten:	Trees	v.d.	Veen	(voorzitster),	Lucie	Otter	(secretaresse),	Antsje	v.d.	Wal	
(penningmeester),	Bien	v.d.	Meer	en	Gerda	Porsius	(lid).	

Op	de	jaarvergadering	van	4	maart	2015	kregen	Hinke	Wieldraaier-v.d	Meer	(25	jaar	lid),	Janke	
Visser-Talman	(30	jaar	lid)	en	Elske	de	Haan-de	Jong	(35	jaar	lid)	een	zilveren	lepeltje	met	inscriptie.		

Gerard	en	Betty	van	Aalsum	waren	op	19-11-'15,	45	jaar	getrouwd,	

Pier	en	Fim	Visser	op	26-11-'15,	60	jaar	getrouwd	en	op	9-2-'16	waren	Jan	en	Gerda	Porsius	55	jaar	
getrouwd.	Zij	ontvingen	namens	de	vereniging	allen	een	bos	bloemen.	

De	leden	die	wat	langere	tijd	ziek	waren,	werden	bezocht	door	de	zieken	commissie.		

Nu	de	openbare	lagere	school	“it	Fiide	Sté”	aan	het	einde	van	het	schooljaar	2016	dicht	gaat	moet	de	
vereniging	naar	een	ander	doel	om	zien.		

De	Vrouwenvereniging	heeft	in	hun	reglement	staan,	dat	ze	als	doel	hebben	de	school	financieel	te	
steunen.	De	school	ontvangt	om	de	twee	jaar	een	geldbedrag,	waar	ze	dan	iets	voor	kunnen	
aanschaffen.	Dit	vervalt	bij	de	sluiting	van	de	school.		

Op	19	februari	2016	hebben	enkele	leden	van	de	vereniging	de	rouwplechtigheid	van	Willie	Zwart-	
Boek	bijgewoond.	Willie	was	geen	lid	van	de	vereniging,	maar	zij	heeft,	samen	met	haar	zussen,	ons	
jaren	geholpen	met	de	Bazaars.		

Op	dinsdag	17	maart	2015	gingen	we	met	16	leden	naar	de	avond	van	Sectie	Ontspanning.	Dit	keer	
een	toneelavond.	Het	werd	gehouden	in	restaurant	Tjaarda	te	Oranjewoud.	Het	toneelgezelschap	
“Da	Costa”	uit	Nijeveen	speelde	het	stuk	“Apart	Volk”	op.		

Op	6	mei	2015	was	ons	jaarlijkse	reisje.	Met	31	leden	en	4	gasten	gingen	we	op	reis.	De	reis	ging	
door	de	polder,	zodat	we	onderweg	nog	mooi	de	prachtige	bloembollen	velden	konden	bewonderen.	
Op	het	vliegveld	in	Hilversum	was	de	koffie	stop.	

Hierna	maakten	we	met	een	gids	een	rondrit	door	de	omgeving.	In	Lage	Vuursche	in	de	herberg	“t	
Jagerhuys”	hadden	we	een	heerlijke	lunch.	

's	Middags	maakten	we	een	rondvaart	over	de	Loosdrechtse	plassen	en	in	het	plaatsje	Urk	bij		het	
restaurant	“de	Koningshof”	kregen	we	een	heerlijk	diner	in	buffet	vorm.		

Op	vrijdag	middag	6	november	2015	hielden	we	weer	onze	Bazaar.	De	Bazaar	wordt	1	keer	in	de	
twee	jaar	gehouden.		

De	leden	hadden	weer	prachtige	spullen	ingeleverd	en	er	waren	weer	prachtige	creatieve	dingen	
door	de	leden	zelf	gemaakt.	Familie	Overwijk	had	ook	deze	keer	weer	een	prachtige	boodschappen	
mand	beschikbaar	gesteld,	men	kon	raden	hoeveel	de	inhoud	kostte.	Rennie	de	Jong,	zij	helpt	ons	
ook	al	jaren	bij	de	Bazaar,	stond	er	weer	met	een	prachtige	kraam	en	natuurlijk	haar	bekende	
kapsalon.		

Willie	Zwart	en	Hielkje	stonden	bij	de	tafel	(prachtig	ingericht)	met	de	eigen	gemaakte	spullen.	Voor	
de	grote	verloting	waren	er	1250	loten	verkocht.		
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De	kinderen	vanaf	4	jaar	tot	12	jaar	(basisschool)	hadden	dit	keer	een	canvas	schilderij	ingeleverd.	De	
prijswinnaars	kregen	een	kadootje	en	alle	kinderen	die	hun	schilderij	hadden	ingeleverd	kregen	een	
verrassing.		

Boven	verwachting	was	de	belangstelling	voor	de	Bazaar	gelukkig	groot.		

's	Avonds	trok	Juf	Irene	van	'it	Fiifde	Sté”	de	prijswinnaars	van	de	grote	en	kleine	verloting.	Ook	
werden	de	winnaars	van	de	spelletjes	bekend	gemaakt.		

We	kunnen	terug	zien	op	een	zeer	geslaagde	Bazaar	2015.	

Verder	zag	ons	programma	er	als	volgt	uit:	

Woensdag	18	maart	2015:	Uitstapje	naar	het	Nationaal	Openbaar	Vervoer	museum	in	
Ouwsterhaule.	In	het	museum	bevindt	zich	een	overzicht	van	diverse	Nederlandse	openbare	vervoer	
maatschappijen.		
Woensdag	1	april	2015:	Francine	Bensdorp	uit	IJlst.	Zij	is	geboren	in	het	verkeerde	lichaam	en	één	
van	de	transseksuele	vrouwen	in	Nederland/Wereld.	Zij	vertelde	ons	heel	openhartig	over	haar	
leven.	Hoe	zij	veranderde	van	een	mannen	lichaam	in	een	vrouwen	lichaam.		
Woensdag	15	april	2015:	Dhr.	P.	Deunhouwer	uit	Lippenhuizen.	Hij	noemt	hem	zelf	een	schrijvende	
schilder	en	een	schilderde	schrijver.	We	luisterden	naar	een	paar	verhaaltjes	die	hij	heeft	geschreven	
en	hij	laat	ons	zijn	schilderijen	zien	via	de	beamer.		
Woensdag	2	september	2015:	De	eerste	vereniging	avond	na	de	zomervakantie.	
Voor	de	pauze	werd	er	even	bij	gepraat	en	na	de	pauze	liet	Jellie	Silvius	ons	foto's	zien	van	ons	reisje	
2014/2015		en	van	de	uitstapjes	naar	het	Wouda	Gemaal	en	bus	museum	Ouwsterhaule.		
Woensdag	16	september	2015:	Vanaf	Ouwsterhaule	maakten	we	een	Busterbaarlik	Bus	Theater	
Tour.	Folkert	Wesseling,	verkleed	als	busconducteur	en	vergezeld	door	twee	stewardessen	(Emmely	
en	Hester)	vermaakten	ons	met	zijn	gezellige	vlotte	babbel	en	zang.		
Woensdag	30	september	2015:	Dit	was	een	knutsel	avond.	Onder	begeleiding	van	Jellie	Silvius	en	
geassisteerd	door	Bien	v.d.	Meer	en	Bea	v.d.	Vegt	hebben	we	deze	avond	leuke	dingen	gemaakt	voor	
de	Bazaar.		
Woensdag	14	oktober	2015:	Leden	van	de	Hulporganisatie	“Fam	to	Fam”	vertelden	over	hun	
hulpprogramma	in	Armenië.	Aan	de	hand	van	foto's	lieten	ze	ons	kennismaken	met	hun	werk	en	
enkele	gezinnen	daar.	Er	werd	een	verloting	gehouden	en	we	konden	leuke	dingen	kopen.	Ook	
konden	de	leden	nog	aardappelen	bestellen.	De	opbrengst	van	deze	avond	was	in	totaal	€	423.-	.	Dit	
alles	was	voor	het	goede	doel.		
Woensdag	28	oktober	2015:	Deze	avond	stond	in	het	teken	van	de	aankomende	Bazaar.	We	werden	
geïnformeerd	over	de	gang	van	zaken	omtrent	de	Bazaar	en	we	bewonderden	de	mooie	spullen	die	
de	leden	hebben	ingebracht.		
Woensdag	11	november	2015:	Na	verkoop	van	de	overgebleven	spullen	van	de	Bazaar.	
Woensdag	25	november	2015:	Op	deze	avond		vierden	we	ons	Sinterklaasfeest	met	pakjes	en	een	
gedicht	of	een	surprise.	Natuurlijk	werd	er	ook	weer	gezongen.	Na	afloop	kregen	de	leden	een	
lekkere	chocolade	letter.		
Woensdag	9	december	2015:	Onder	begeleiding	van	Herna	Huisman	uit	Langezwaag		maakten	we	
een	prachtig	Kerststuk.	Alle	leden	kregen	nog	een	prachtige	kerstkaart,	gemaakt	door	Trees	v.d.	
Veen,	mee	naar	huis.		
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Woensdag	6	januari	2016:	Dit	zou	weer	de	eerste	vereniging	avond	worden	in	het	nieuwe	jaar,	maar	
vanwege	de	gladde	wegen	kon	deze	avond	niet	doorgaan.	
Ook	de	spreekster	van	deze	avond	mevr.	Caroline	Verhoeven	had	al	afgezegd.	
Woensdag	3	februari	2016:	Voor	de	tweede	keer	was	Baukje	Koolhaas	uit	Wijnjewoude	met	haar	
“Koffer	vol	verhalen”	weer	onze	gast.	Ook	dit	keer	vertelde	ze		weer	prachtige	verhalen	en	waren	we	
weer	muisstil.		
Woensdag	17	februari	2016:	Tuperware	avond.	Caroline	de	Boer	vertelde	over	de	Tuperware	
producten.	Ze	gaf	een	demonstratie	hoe	je	op	een	eenvoudige	manier	met	de	mixer	van	Tuperware	
een	heerlijke	salade	kan	maken.		

Namens	de	Vrouwenvereniging	Wêz	Warber,	Lucie	Otter	

	

Verslag	2015/2016	Doarpskrante	“De	Brêge”	
Afgelopen	jaar	was	een	heftig	jaar.	De	vrouw	van	ons	redactielid	Wifried	Grob	is	begin	november	
2015	zeer	plotseling	overleden.	Dit	is	ook	één	van	de	redenen	geweest	van	Wilfried	om	afscheid	te	
nemen	van	onze	redactie.	Dit	vinden	wij	natuurlijk	jammer,	maar	kunnen	het	uiteraard	ook	goed	
begrijpen.	Ook	kunnen	wij,	indien	nodig,	nog	altijd	een	beroep	op	hem	doen.	Bij	deze	willen	we	
Wilfried	nogmaals	hartelijk	bedanken	voor	zijn	inzet	en	creativiteit.	

Willie	Zwart	is	in	februari	overleden.	Ze	heeft	met	regelmaat	stukjes	ingestuurd	voor	de	dorpskrant	
m.b.t.	de	kaartclub	“de	laatste	troef”.		In	de	vorige	krant	staat	ze	nog	op	de	foto	met	de	
burgemeester	omdat	ze	geridderd	is	voor	alles	waarvoor	zij	zich	heeft	ingezet.	We	zullen	haar	
inbreng	ook	missen.	

We	nieten	en	rapen	niet	meer	op	school.	We	maken	geen	gebruik	meer	van	het	kopieerapparaat	op	
school	en	zo	meteen	is	er	niet	meer	een	school	in	ons	dorp.	

We	vergaderen	5	keer	per	jaar	en	hierna	wordt	de	krant	gemaakt	door	Wilfried	en	wanneer	de	krant	
klaar	is,	kijken	we	nog	naar	wat	spelfouten	en	dat	alle	gemailde	stukjes	in	de	krant	staan.	De	krant	
wordt	nu	digitaal	verstuurd	naar	de	drukker	en	wanneer	de	krant	gedrukt	is,	haalt	Jellie	de	400	
kranten		op	bij	de	drukker	en	deze	wordt	dan	verspreid	door	Jellie	en	Marijke.	Het	gaat	allemaal	
makkelijker	en	sneller.		Dit	betekent	niet	dat	het	allemaal	automatisch	gaat.	Er	vinden	nog	allemaal	
acties	plaats	die	door	mensen	moeten	worden	verricht.	Betty	mailt	alle	verenigingen	of	er	ook	kopy	
is.	En	onlangs,	wanneer	Hendrik	kan,	maakt	hij	foto’s	van	allerlei	activiteiten	zodat	er	een	recente	
foto	bij	het	onderwerp	in	de	dorpskrant	kan	komen	te	staan.	

We	hebben	een	nieuwe	website	www.haskerdijken-nieuwebrug.nl.		Deze	website	is	ontworpen	door	
Wiljan	v/d	Meulen.		Onze		“oudere”	kranten	kunt	u	hier	ook	nog	eens	digitaal		na	lezen.	De	website	
wordt	ook	zeer	regelmatig	bezocht.		Indien	u	iets	wilt	plaatsen	op	de	website,	dan	kunt	u	mailen	naar	
website@haskerdijken-nieuwebrug.nl.	

Wiljan	gaat	binnenkort	verhuizen	en	we	zoeken	ondersteuning	in	het	bijhouden	van	onze	website.	Is	
dit	misschien	iets	voor	jou?	Wanneer	u	belangstelling	heeft,	kunt	u	contact	opnemen	met	één	van	
onze	redactie.	Voor	de	telefoonnummers	en	emailadressen	verwijzen	wij	naar	de	dorpskrant.	
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De	redactie,	emailadres	de.brege@gmail.com		
J.	Aarsen-Wiersma,	,	M.	Heino,	B.	Pool	en	W.	van	der	Meulen	
	

	

Jaarverslag	Dorpshulp	Haskerdijken	-	Nieuwebrug.	
In	het	afgelopen	jaar	zijn	we	weer	actief	geweest	voor	onze	(oudere)	inwoners.		

In	samenwerking	met	het	bestuur	dorpshuis	hebben	we,	mede	door	een	bijdrage	van	het	
Oranjefonds,	in	september	een	burendagbuffet	georganiseerd.	Ongeveer	70	dorpsgenoten	hebben	
genoten	van	een	heerlijk	warm	en	koud	buffet.	Het	was	een	zeer	geslaagde	avond.	

Op	deze	avond	namen	we	afscheid	van		Libbe	Zandberg	als	voorzitter	en	bestuurslid	van	dorpshulp.	
En	we	mochten	Hermien	Vlieg	als	bestuurslid	verwelkomen.	Voorlopig	heeft	Hans	Aupers	de	rol	van	
voorzitter	op	zich	genomen.	

In	december	hebben	de	75+-ers	een	Kerstattentie	ontvangen.	Alle	60+ers	die	in	ons	bestand	staan	
ontvangen	op	hun	verjaardag	een	mooie	kaart.	Deze	worden	bezorgd	door	de	mensen	van	Kensoor.	

Elke	eerste	donderdagmiddag	van	de	maand	organiseren	wij	een	koffie	inloop	in	het	dorpshuis.	In	
april	was	de	koffie	inloop	in	de	kantine	bij	Kensoor.	

In	aansluiting	op	het	'vraag	maar	raak	bord'	in	de	Winkel	van	Sinkel,	doen	we	regelmatig	in	de	
dorpskrant	een	oproep	voor	hulpvragers	en	aanbieders.	Buurthulp	kan	hiermee	praktisch	worden,	
maar	er	wordt	nog	geen	gebruik	van	gemaakt.	

Tevens	loopt	het	project	'lytse	putsjes	by	de	kofje'	nog	steeds,	maar	de	lytse	putsjes	zijn	niet	
aangeboden.	

Verder	bezoeken	wij	onze	oudere	inwoners	en	zijn	we	bereikbaar	voor	vragen	over	WMO,	vervoer,	
de	Meitinker	en	wat	voor	vragen	of	problemen	er	maar	ter	tafel	komen.	Wij	hopen	hiermee	een	
bijdrage	te	leveren	aan	de	leefbaarheid	in	onze	dorpen.	

Al	deze	hierboven	genoemde	activiteiten	waren	niet	mogelijk	geweest	zonder	de	financiële	bijdrage	
van	Kensoor	en	de	Gemeente	Heerenveen.	

Bestuursleden:		Hans	Aupers		 	 -	voorzitter	
	 	 Marinus	Boersma	 -	penningmeester	
	 	 Anita	Lenos	 	 -	secretariaat	
	 	 Marjan	Haarsma	 -	bestuurslid	
	 	 Gerda	Ferwerda	 -	bestuurslid	
	 	 Hermien	Vlieg		 	 -	bestuurslid	
	

	


